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L'interiot dol balneari Prats de Caldes de Malavella (Foto S. Biondi) 

Diumenge propvinent 

lín aquest menjador es trobaran els membres do l'ajuip líder de Primera Divi
sió (Foto S. Biondi) 

La R. Societat vindrà a Caldes 
El primer equip de la Reial 

Societat, actual líder del campio
nat de I^imera Divisió de futbol 
espanyol, romandrà el proper 
cap de setmana al Balneari Prats 
de Caldes de Malavella. 

Concretament i segons ha po
gut saber PUNT.DIARI l'equip 
donostiarra arribava a. Caldes de 
Malavella el proper diumenge al 
matí un cop disputat el partit 
contra el primer equip blau-gra-
na, que com és ben sabut ha es
tat avançat a dissabte a la nit. El 
conjunt que entrena Ormaechea 
romandrà al Balneari Prats de 
Caldes de Malavella durant diu
menge, dilluns i dimarts i es tras
lladaran a Barcelona el mateix 
dimecres a la tarda on s'enfron
taran amb l'equip del Barcelona 
novament, en partit correspo
nent a la Copa de Sa majestat el 
rei. 

Segons que ha pogut saber 
PUNT.DIARI els membres de 

l'equip donostiarra han reservat 
ja deu habitacions dobles en les 
quals s'allotjarà tota l'expedició. 
D'altra banda cal dir que el met
ge del club basc que també viat
ja amb l'expedició, ha encarregat 
una dieta especial a base de peix 
i carn per tal de mantenir la for
ma dels membres de l'expedició 
de cara en aquests dos trascen-
dentals compromisos. 

Es important d'assenyalar que 
s'ha escollit el Balneari Prats de 
Caldes de Malavella per mediació 
d'un basc resident a Girona que 
va recomanar als capdavanters 
del club donostiarra l'abans es
mentat hotel gironí. PUNT.DIA
RI ha pogut sabeí també que 
fins ara mai cap equip de Prime
ra Divisió no s'havia allotjat al 
Balneari Prats tot i que quan el 
Girona F.C. jugava a Segona Di
visió tots els equips que venien 
al terreny de l'equip vermell i 
blanc solien concentrar-se en 

Tennis de Taula 

Derrota coritundent 
del Sant 

El proppassat diumenge va 
disputar-se a Sabadell l'encon
tre corresponent a la quarta 
jornada de la segona volta de 
la Lliga Nacional de Clubs de 
Segona Divisió i.s'enfrontaren 
el representant barceloní l'e
quip S.C.R. "El Ciervo" de 
Sabadell, i el representant 
gironí de la S.T.M. de Sant 
Narcís. Els locals van vèncer 
per un contundent 5—0. 

Sembla de primer antuvi 
que amb aquest resultat les 
coses van rutllar francament 
malament als de Sant Narcís, 
però el cert és que les coses 
no van tan desgavallades com 
ho indica el marcador. Ta 
prova és que dels cinc partits 
disputats, quatre van ser-ho a 
tres virit-i-uns, i encara que ai
xò sembli un utòpic, el Sant 
Narcís va mancar-li sort, i 
sens dubte que no mereixia 
aquest resultat. Tot i així no 
c^ entendre que els de Saba
dell no es mereixessin aquest 
resultat, puix que per alguna 
cosa es mereixen ésser en el 
primer lloc de la taula classifi-
catòria d'aquest Grup tercer. 
De tota manera, potser un 
5—2 hagués estat el resultat 

més oportií tenint en compte 
com van desenvolupar-se les 
coses a les taules de joc. 

'Al marge de com van de
senvolupar-se els diferents en
contres cal destacar que els 
homes de Sant Narcís van dis
putar un encontre més que 
acceptable, malgrat les difi
cultats que tenen per poder 
entrenar amb més continui-
tat. Per altra banda desta
quem també que els del Cier
vo tenen gairebé assegurada la 
participació en els Campio
nats d'Espanya, on s'hi classi
fiquen, en principi, els tres pri
mers de cada grup d'aquesta 
Segona Fase de la Lliga Na
cional. L'encontre en línies 
generals fou molt interessant 
amb jugades realment merito-
ses per part dels jugadors 
d'ambdós equips. 

El partit fou arbitrat pel 
Sr. Vidal, del Col.legi Provin
cial de Barcelona que Va ac
tuar d'una manera imparcial. 

Els equips van formar de la 
següent manera: Pel S.C.R. 
"El Ciervo" de Sabadell: Ba
dia, Esteve i Vives. I pel que 
fa al STM Sant Narcís: Bus
quets, Tomàs i Sabria. 

Els resultats tècnics enregistrats han estat: 
Busquets - Badia 1-2 ( 2 1 - 1 5 ; 1 4 - 2 1 ; 17-21) 
Tomàs-Esteve 0 - 2 ( 1 5 - 2 1 ; 15-21) 
Sabria - Vives ' 1-2 ( 1 9 - 2 1 ; 2 1 - 1 8 ; 12-21) 
Tomàs-Badia . 1-2 ( 1 9 - 2 1 ; 2 1 - 1 7 ; 9-21) 
Busquets - Vives - 1-2 ( 1 3 - 2 1 ; 2 1 - 2 ; 20-22) 

aquest Hoc veritablement paradi
síac puix que a part de la cone
guda qualitat de les seves aigües 
termals gaudeix d'una tranquil-
litat absoluta donada la seva pri
vilegiada situació geogràfica. 

Finalment cal dir que la Reial 

Societat entrenarà en el terreny 
del Caldes i ia s'han fet les ges
tions oportunes per. aconseguir 
permís dels capdavanters del 
club selvatà. 

R.R. 

L'estadi del Caldes servirà per a la posta a 
Biondi) 

punt de la Reial Societat (Foto S 

Primer equip 

Turró 
Josep Turró ha decidit des

lligar-se de la direcció del pri
mer equip del Salt- F.C. tot i 
que seguirà en el si del club i de 
la Junta Directiva. Segons ha po
gut saber PUNT.DIARI en el de
curs dels darrers temps els capda
vanters del club saltenc han tin
gut alguna fregada sobretot al
hora de decidir quina és la políti
ca més adient esportivament par
lant. 

D'altra banda i segons ens 
confirmava ahir al matí el ma-

el Salt 
teix Josep Turró seguirà lligat al 
club saltenc però en tasques de 
promoció dins del món dels ju
venils i els infantils precisament 
l'espai en el qual ve treballant 
en les darreres setmanes. Els úl
tims resultats aconseguits per 
l'equip del Salt F.C. així com 
els problemes esdevinguts arran 
de l'agressió al col.legiat senyor 
Casademo.nt han estat la guspi
ra que ha fet esclatar la crisi en 
el si del club saltenc. 

R . R . 

Demà 

Assemblea 

Extraordinària 

del Grup 
Per a demà divendres està 

prevista la celebració d'una 
assemblea de socis del G.E. i 
E.G. que, amb caràcter d'ex
traordinària, ha estat convo
cada per la Junta Directiva 
que encapçala en Lluís Bachs. 

L'objectiu primordial d'a
questa assemblea extraordinà
ria del G.E. i E.G., és la de 
copsar l'opinió dels socis de la 
més important entitat gironi
na sobre la possible compra 
dels terrenys de Palau que, tal. 
i com ja va informar en el seu 
dia PUNT.DIARI en primícia 
informativa, poden convertir-
se en un termini relativament 
curt en el complex esportiu 
més important de Girona 
puix que són 17 les hectàrees 
de terreny sobre les quals els 
capdavanters del Grup tenen 
opció de compra fins al pro
per dia 3 de març. 

Cal recordar que en la dar
rera assemblea extraordinària 
celebrada en el nou pavelló de 
Sant Narcís, els socis del G.E. 
i E.G. varen autoritzar la Jun
ta directiva que encapçala en 
Lluís Bachs per aquè comprés 
els terrenys en qüestió, sem
pre i quan aquests hagin estat 
considerats zona esportiva. 
Donat que encara les tramita
cions legals no han arribat al 
seu fi per aconseguir aquesta 
fita, la junta directiva del 
Grup demanarà permís als 
seus associats per tirar enda
vant la idea, malgrat no tenir 
del tot el visí i plau dels orga
nismes oficials. De fet, però, 
i segons les fonts consultades 
per PUNT.DIARI, la impres
sió més generalitzada és que 
en data immediata, els ter
renys de Palau seran requalifi-
cats i que no hi haurà cap 
mena d'entrebanc legal per 
dur-hi a terme la construcció 
del més important complex 
esportiu de la ciutat. 

Ramon 

G.E. I E. G. 
(Grup Excursionista i Esportiu Gironí) 

ASSEMBLEA GENERAL EXTRAORDINÀRIA 
DE SOCIS 

CONVOCATÒRIA 
De conformitat amb l'acord de la Junta Directiva de l'Entitat, es 

convoca els Srs. Socis a l'ASSEMBLEA GENERAL EXTRAORDINÀ
RIA, que tindrà lloc demà divendres dia 22 de febrer, a dos quarts de 
vuit del vespre, en primera convocatòria, i a les 8 en segona, a celebrar 
en el Pavelló de l'Entitat a Sant Narcís, sota el següent ORDRE DEL 
DIA: 
1. — Informe i sol·licitud d'autorització a la Junta Directiva per a 

l'adquisició de terrenys destinats a futures instal·lacions esporti-
"ves a Palau-sacosta 

2. — Precs i preguntes. 
Girona, 21 de febrer del 1980 

LA JUNTA DIRECTIVA 
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